
Föreningen Uppsälje Framtids Årsberättelse 2014.

Målsättningen för föreningens verksamhet är att samla Uppsäljebor och andra intressera-
de att arbeta för byns bästa, så att gamla och unga skall kunna bo kvar i byn och känna
gemenskap och trivsel.
För att uppnå detta och för att finansiera verksamheten har föreningen försökt att ge ett
utbud av aktiviteter under året.

Grötfest
Barnens julfest
Bingokvällar
Motionsdans
Filmvisning
Årsmöte
Valbumässa
Idrottskvä II
Nationaldagsfirande
Midsommarfirande
Jubileumsfest i samband med att föreningen fyller 20 år.
Månskenspromenad
Bildspel
Melodikrysslördag
Auktion
Jullunch
luciafirande
Gudtjänst
Tipspromenad vid Skidstugan

Uthyrning av bystugan, S-ingen, boulebanor och tält har skett under året.
Röjning, gräsklippning, snöröjning och underhållsarbete vid olika platser har förekommit i
byn. Föreningen har varit behjälplig i samband med Musik i ladan, Vansbrosimningens
olika tävlingar och Marie Memorial race.
Föreningen har ansvarat för skötsel av Glatjärns badplats och handhaft försäljning i
kiosken. Nya spångar har lagts ut samt övrigt underhåll vid Naturreservatet
Hästängsleden har utförts på uppdrag av länsstyrelsen. Byns boulebanor har utökats till
sex. Målning av scenvagn har utförts. Ny handikappramp och ny spis till Bystugan har
inköpts. Pelletsförrådet har byggts om till stolförråd. Vissa arbeten har utförts

. lägenheten och balkongen har åtgärdats.
Städningen vid Bystugan har utförts av städpatrull bestående av sju damer och
vaktmästeriet har alternerats mellan ett antal bybor.
Föreningen har haft lotterier, liduträffar, trivselträffar och boulespel.



Uppsälje Framtid har en fond för mottagande av gåvor.
Mössor, T-shirt, piketröjor och byboken finns till försäljning.
Uppsälje Framtid har egen hemsida, där det finns en hel del fotografier som belyser livet
förr och nu i byn. Föreningen är även med i facebook.
Tävlingen - Månadens bild.

Föreningen har 295 medlemmar varav 45 är barn.
Uppsälje Framtid har haft 12 protokollförda styrelsemöten.

Föreningen har delat ut blommor till nyinflyttade i byn samt haklappar till Uppsäljes
framtid.

Vi i styrelsen hoppas att samarbetet och verksamheten skall fortsätta i en positiv anda
med alla i byn, enskilda som organisationer, ingen nämnd och ingen glömd.

Kom gärna med förslag på aktiviteter. Väl mött.

TACK FÖR DET GÅNGNA ÅRET

GOD FORTSÄTTNING PÅ DET NYA
ÖNSKAR ,,,

Roland Perols - ordförande
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Mats Hermansson - vice ordförande
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Ingå Hansson- sekreterare

Mari uelsson - ledamot Hans Samuelsson- ledamot
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